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ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY 

ČESKÉ PSYCHOANALYTICKÉ SPOLEČNOSTI z.s. 
dne 12. 9. 2024 

Schůze členů Rady se uskutečnila on-line.  
Přítomni: Martin Mahler, Martin Babík, David Holub, Lenka Goldová, Martina Telerovská, 
Slavoj Titl 
Jiří Michalec a Karel Riegel (zástupci kandidátů)  
Body schůze: 
1. Návrh termínu členské schůze na 14. listopad a projednávání bodů schůze 

- Hlasování změn organizačního řádu (návrh, jak se stát SA) 
- Navýšení členských příspěvků, členové a kandidáti budou předem s tímto 

návrhem seznámeni (zajistí Goldová, Telerovská)  
- Hlasování o odměnách pro vyučující PI (1000,-Kč) 
- Odhlasování odměny Davidovi H. (10 tisíc) 
- Zvolit tři zástupce do Etické komise ČPSK (Kocourková, Kozlová, Březina) 
- Hlasování nad zprávou Vídeňské etické komise (ve věci J. Jakubů) 

2. Slavoj sestaví kalendář odborných přednášek a klinických seminářů na rok 2025 
Odborné semináře 2025 „Člověk dělá člověka“:  
3. Martin Mahler navrhuje sestavit jádro lidí z PI, kteří budou koordinovat diskusi 

klinických seminářů  
4. Kandidáti hlásící se ke kolokviu, Ivica Uhríková a Eda Rys.  
Informovat nově se hlásící kandidáty o způsobu psaní závěrečné práce, budou komisi 
předkládat dílčí bloky, nad kterými budou mít možnost diskutovat. 
K. Riegel pošle žádost o vstoupení do procesu psaní. 
5. Sympozium ČPS, organizuje Martin Babík, 25. -26. 4. v Příboře, název „Sny a jak 

skutečně pracujeme se sny“. Ubytování v klášteře, max. 30 lidí, zastřešuje ČPS, bude 
se pracovat ve skupinách, které povede seniorní analytik. Do příští Rady Martin 
předloží ucelený koncept, kolik, co bude stát atd.  

6. K. Riegel potvrdil zakoupení elektrospotřebičů chladničky a mikrovlnné trouby, výhledově 
se bude řešit koupě přímotopu dle vnějších okolností. R. Telerovský zakoupí notebook 
v ceně cca 30 tisíc. 

7. L. Goldová informovala o provozním chodu v sídle ČPS, kontrola úklidu, setkání 
s majitelkou p. Brendl, která přislíbila zajistit opravu ohřívacího kotle v kuchyni. 

  
Za Radu ČPS zapsala M. Telerovská, organizační koordinátorka ČPS  
 
 


